
                                            P r o t o k  ó ł   Nr VI/2007

z sesji Rady Gminy  Kotlin w dniu 30 marca 2007r. w Urzędzie Gminy w godz. od
900 do 1130.

     I. Otwarcie.
            Otwarcia VI sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Czesław
Moch witając: Wójta Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, dyrektorów szkół
podstawowych i gimnazjów, dyrektora Przedszkola Publicznego, dyrektora Zespołu
Obsługi Placówek Oświatowych i jednocześnie radnego Rady Powiatu, kierownika
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, dyrektora Biblioteki Publicznej, kierownika
Rewiru Dzielnicowych, sołtysów, radnych oraz redaktora Gazety Jarocińskiej.
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził wymagane  kworum przy
którym Rada zdolna jest obradować ze skutkiem  prawnym.  Na ustawowy skład 15
radnych  w sesji uczestniczyło 15. Listy obecności:  radnych , sołtysów i zaproszonych
gości  stanowią załączniki do protokołu.

 II. Porządek obrad.
             Przewodniczący Rady przed przedstawieniem porządku obrad pytał czy są
wnioski za wprowadzeniem zmian w porządku obrad.  Radni nie zgłosili wniosków o
zmianę porządku obrad.
Porządek obrad:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od V

sesji.
6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania

uchwał Rady.
7. Przyjęcie sprawozdania z działalności za 2006 rok:

- Szkoły Podstawowej w: Kotlinie, Magnuszewicach, Sławoszewie i Woli
Książęcej,

- Gimnazjum w: Kotlinie i Woli Książęcej,
- Przedszkola Publicznego w Kotlinie,
- Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych,
- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.

8. Ocena działalności Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin za 2006 rok.
9. Ocena działalności Społecznej Gminnej Rady Sportu za 2006 rok.
10. Przyjęcie raportu z wykonania gminnego programu ochrony środowiska i

sprawozdania z realizacji planu gospodarki odpadami.
11. Podjęcie uchwał w sprawie:

- zawiadomienia Sekretarza Gminy Kotlin Pani Genowefy Dekert o obowiązku
      złożenia oświadczenia  lustracyjnego,
- zawiadomienia  Skarbnika Gminy Kotlin Pani Ireny Antczak o obowiązku

złożenia oświadczenia lustracyjnego,
- zmiany budżetu Gminy na 2007 rok.

12. Wolne głosy i wnioski.
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13. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych złożone na poprzedniej

sesji.
14. Zamknięcie obrad.
Porządek obrad przyjęty został 15 głosami za.

 ad.3 Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy.
             Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Szymendera przedstawił pozytywną
opinię  protokołu, wnosząc o jego przyjęcie.
Do protokołu radni nie wnieśli uwag, przyjmując go jednogłośnie 15 głosami za.

 ad.4 Interpelacje.
                      Radni nie zgłosili interpelacji.

 ad.5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od V
         sesji.

            Przewodniczący Rady poinformował, że oprócz obowiązków spoczywających na
Nim , a wynikających z przepisów  spotykał się z Wójtem Gminy w celu omówienia
bieżących spraw Gminy. Uczestniczył w posiedzeniu wspólnym Komisji Rady.
            Przewodniczący odczytał  pismo Rady Sołeckiej wsi Magnuszewice skierowane
do Rady  Gminy o ujęcie w planach remontu szatni lub w miarę możliwości  rozbudowy
szatni i modernizacji boiska sportowego.
Rada Sołecka wnioskowała również o utrzymaniu  sześcioklasowej Szkoły Podstawowej
w Magnuszewicach i poprawę warunków w tej Szkole poprzez  przeprowadzenie
remontu i w miarę możliwości dobudowę sali gimnastycznej i sal klasowych.
Rada Sołecka wnioskowała również o przejęcie na stan  Gminy stawu w
Magnuszewicach.

                    Kolejne pismo z którym Przewodniczący Rady zapoznał  radnych  to wystąpienie
       pokontrolne NIK - Delegatura w Poznaniu.

NIK w okresie od 12 lutego do 16 marca 2007r. przeprowadził kontrolę Urzędu Gminy w
zakresie prawidłowości udzielania zamówień publicznych w latach 2004 od II półrocza
do I półrocza 2006 roku. Z wystąpienia wynika, że NIK ocenia pozytywnie udzielanie
zamówień publicznych w badanym okresie, nie stwierdzając naruszenia przepisów
ustawy o zamówieniach publicznych.
NIK  nie sformułowała  w związku z tym wniosków pokontrolnych.
Przewodniczący poinformował, że w dniu  28 lutego br. inspektor NIK przeprowadzający
kontrolę poinformował Go, że wiele urzędów  i instytucji kontrolował w zakresie
zamówień, ale  tak wzorowo prowadzonej dokumentacji jeszcze nie spotkał. Inspektor
prosił aby poinformować o tym Radę.
Inspektor ten kontrolowany był przez swoich zwierzchników. Nie brakowało nawet
kropki nad "i"  - mówił Przewodniczący.
Przewodniczący podziękował za to Wójtowi, a za pośrednictwem Wójta wszystkim tym
którzy tą dobrą robotę wykonują.
Informację Przewodniczącego przyjęto bez uwag.

 ad.6 Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania
         uchwał Rady.

               Sprawozdanie  Wójta z realizacji uchwał  i wydanych zarządzeń stanowi
załącznik do protokołu.
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Poza tym Wójt w okresie  tym uczestniczył w spotkaniu gmin nt. zagospodarowania
terenu po kolejce wąskotorowej  Witaszyce - Zagórów. Na terenie gminy Kotlin
torowisko zajmuje  7,43 ha. Postanowiono przejąć  od PKP teren na stan Gminy i
zagospodarować  teren na ścieżkę rowerową.
Wójt uczestniczył w spotkaniu wójtów i burmistrzów Ziemi Jarocińskiej na którym
omówiono bieżące sprawy gmin i powiatu.
Uczestniczył również w Walnym Zgromadzeniu Gminnej Spółki Wodnej  w Kotlinie.
Wójt przypomniał, że do Spółki należą tylko wsie: Kotlin, Racendów, Kurcew i Parzew.
Odbył spotkanie z Komendantem Powiatowym Policji w Jarocinie, który złożył wniosek
o dofinansowanie zakupu samochodu i psa policyjnego  dla Policji.
Uczestniczył jako delegat Gminy w Walnym Zebraniu  Stowarzyszenia Gmin i Powiatów
Wielkopolski,  na którym  dokonano wyboru władz Stowarzyszenia. Szefem został
Burmistrz Chojara.
Poza tym Wójt poinformował o: odbytym treningu systemu wykrywania i alarmowania,
odbytym przetargu na budowę kanalizacji  na ul. Buchalińskiej, rozstrzygnięciu przetargu
na zorganizowanie  kolonii dla 40 dzieci, które wyjadą  do Mielna w miesiącu lipcu.
Przetarg na zorganizowanie kolonii wygrało Biuro Usług Turystycznych RAVATUR z
Koszalina.
Poinformował również o podpisaniu umowy z Przedsiębiorstwem Robót Drogowych w
Jarocinie  na przebudowę dróg gminnych:  w Kotlinie - ul. Południowej i  drogi
Magnuszewice - Wilcza.
Sprawozdanie Wójta przyjęto bez zastrzeżeń.

 ad.7 Przyjęcie sprawozdania z działalności  jednostek organizacyjnych  Gminy za 2006
         rok.

            Przewodniczący Komisji  Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa
Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej  Stefan Taczała przedstawił pozytywną opinię
połączonych Komisji  Rady odnośnie sprawozdań  jednostek organizacyjnych Gminy.
Komisje również pozytywnie oceniły działalność Biblioteki Publicznej  oraz Społecznej
Gminnej Rady Sportu za 2006 rok.
Sprawozdania jednostek stanowią zał. do protokołu.
Dyskusja:
Radny Stachowiak pytał - czy jest zamiar likwidacji Szkoły w Magnuszewicach?
Przewodniczący Rady pytał - czy w szkołach występuje: przemoc czy  narkotyki?
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Woli Książęcej  odpowiedziała, że pojedyncze
przypadki  agresji zdarzają się, ale sprawy te rozpatrywane są we własnym zakresie.
Ponieważ nie było więcej pytań Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy
przyjmuje sprawozdania szkół podstawowych, gimnazjów i Przedszkola.
             Następnie dyr. Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych  przedstawił ogólną
informację nt. szkół  informując, że na terenie gminy funkcjonują: 4 szkoły podstawowe,
2 gimnazja, przedszkole, klasy "O" w : Magnuszewicach, Sławoszewie i Woli Książęcej.
We wszystkich placówkach uczy się 1.033 dzieci. Nauka zorganizowana jest w 51
oddziałach. Średnio na  oddział przypada 20,3 ucznia.
Do Przedszkola Publicznego i "O" uczęszcza 120 dzieci, gdzie na oddział przypada 17,1
dziecka.
Do szkół podstawowych uczęszcza 571 uczniów, w 31 oddziałach, średnio w oddziale
18,4 ucznia.
Do gimnazjów uczęszcza 342 uczniów, w 13 oddziałach, średnio w oddziale 26,3.
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Od 1 września 2007r. zmniejszy się liczba uczniów w szkołach podstawowych o 19 , w
gimnazjach o 36.
Z dożywiania korzysta 370 uczniów, z tego 266 to posiłki opłacane przez Gminny
Ośrodek Pomocy Społecznej.
Każda szkoła posiada bibliotekę.
Dowożonych jest  316 uczniów.
W szkołach i przedszkolu nauczyciele realizują 1768 godzin.
W pełnym wymiarze pracuje 74 nauczycieli, w tym 15 dyplomowanych, 53
mianowanych i 6 kontraktowych.
Etatów kalkulacyjnych jest 97,19.
Obsługa i administracja wszystkich placówek w przeliczeniu na etaty kalkulacyjne to
28,75.
Całą obsługę finansowo-księgową placówek prowadzi Zespół Obsługi Placówek
Oświatowych, w którym zatrudnionych jest 4 pracowników na pełnym etacie.
Dyrektor ZOPO poinformował, że nie ma zamierzeń , co do likwidacji Szkoły w
Magnuszewicach.
Koszt kształcenia 1 ucznia w Szkole Podstawowej wynosi  w:
      -     Kotlinie   - 5.428,- zł,

- Woli Książęcej  - 5.332,- zł,
- Sławoszewie - 6.702,- zł,
- Magnuszewicach - 8.397,- zł.

       Koszt kształcenia 1 ucznia w Gimnazjum wynosi w:
- Kotlinie - 3.554,- zł,
- Woli Książęcej - 3.648,- zł.

       Koszt utrzymania 1 dziecka w Przedszkolu wynosi 3.668,- zł, a w " O" w:
      Magnuszewicach - 4.845,- zł, Sławoszewie - 2.964,- zł, Woli Książęcej - 2.856,- zł.
      Dyrektor  ZOPO ocenił, że sieć szkół funkcjonuje dobrze.
      Do informacji złożonej przez dyr. ZOPO nie wniesiono zastrzeżeń.
      Sprawozdanie z działalności ZOPO Rada Gminy oceniła pozytywnie.
                      Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
      szczegółowo omówiono na posiedzeniu Komisji.
      Do złożonego sprawozdania radni nie wnieśli zastrzeżeń.
      Sprawozdanie z działalności GOPS Rada Gminy oceniła pozytywnie.
      Sprawozdania  z działalności szkół podstawowych, gimnazjów, przedszkola, ZOPO i
      GOPS stanowią zał. do niniejszego protokołu.

   ad.8 Ocena działalności Biblioteki Publicznej Gminy Kotlin za 2006 rok.
         Do sprawozdania z działalności Biblioteki Publicznej za 2006 rok omówionego
przez dyrektora Biblioteki na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady radni nie wnieśli
uwag.
Rada Gminy pozytywnie oceniła działalność  Biblioteki.
Sprawozdanie stanowi zał. do protokołu.

 ad.9 Ocena działalności Społecznej Gminnej Rady Sportu za 2006 rok.
           Sprawozdanie  z działalności Społecznej Gminnej Rady Sportu szczegółowo
przedstawił Przewodniczący Rady Sportu Stefan Taczała.
Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania.  Rada Gminy pozytywnie oceniła  działalność
Społecznej Gminnej Rady Sportu za 2006 rok.
Sprawozdanie stanowi zał. do protokołu.
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  ad.10 Przyjęcie  raportu z wykonania gminnego programu ochrony środowiska i
            sprawozdania z realizacji  planu gospodarki odpadami.

                 Sprawozdania z wykonania gminnego programu ochrony środowiska i z
realizacji planu gospodarki odpadami  na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady omówił
szczegółowo Wójt. Gminy.
Dyskusja:
Radny Szyszka wnioskował o wydzielenie miejsca na wysypisku odpadów na  zużyty
sprzęt  rtv i agd.
Radny Taczała wnioskował o zobowiązanie wszystkich mieszkańców do posiadania
kubłów na odpady oraz o uprzątnięcie terenu przy  posesji Kalinowskiego w Parzewie ,
który to teren po uprzątnięciu zostanie ogrodzony siatką, którą zobowiązało się
dostarczyć Nadleśnictwo.
Przewodniczący Rady i radny Szyszka wypowiedzieli się przeciwko obowiązkowi
posiadania kubłów,  wyjaśniając, że wywożą odpady na wysypisko i posiadają na to
pokwitowania.
Zdaniem radnego Szyszki przymusowe stawianie kubłów nie jest celowe.
Sprawozdania te stanowią zał. do protokołu.
Rada Gminy przyjęła sprawozdania  jednogłośnie.

 ad.11  Podjęcie uchwał .
               Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie następujące projekty uchwał:
1) w sprawie zawiadomienia Sekretarza Gminy Pani Genowefy Dekert o obowiązku

złożenia oświadczenia lustracyjnego.
Uchwała Nr VI/24/2007 podjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.

2) w sprawie zawiadomienia Skarbnika Gminy Pani Ireny Antczak o obowiązku
      złożenia  oświadczenia lustracyjnego.
      Uchwała Nr VI/25/2007 podjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.
3) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2007 rok.

Uchwała Nr VI/26/2007 podjęta została jednogłośnie, 15 głosami za.
       Uchwały stanowią zał. do protokołu.

 ad.12 Wolne głosy i wnioski.
              Wnioski zgłosili:
Radny Szyszka wnioskując o wyrównanie nawierzchni ul. Cichej przez nawiezienie
żużlem.
Radny Wałkiewicz  wnioskował o naprawę drogi gminnej Słupia - Jarocin.
Radny Piotr Wodniczak pytał - gdzie mieszkańcy wsi gdzie nie ma kanalizacji mają
wywozić ścieki z szamb? Radny informował, że wywożąc na oczyszczalnię ścieków w
Wyszkach trzeba stać godzinę  przed zlewnią.
Radny Wodniczak poinformował, że nie jest za przymusowym posiadaniem kubła na
odpady.
Radny poruszył temat melioracji, twierdząc, że w dalszym ciągu nic się nie robi w tym
temacie.
Radny Jerzy Szymczak  wnioskował:

- o ustalenie  komu należy okazywać rachunek za wywóz odpadów na wysypisko,
- obcięcie gałęzi drzew przy ul. Rymarkiewicza, Dworcowej, Teodorowskiej,
- o założenie kratek ściekowych  na ul. Prusa i Spółdzielców,
- o zobowiązanie właściciela nieruchomości do naprawy nawierzchni asfaltowej

przed sklepem "DINO" w Kotlinie.
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Radny Szczepan Szymczak  wnioskował o:

- wybudowanie oświetlenia ulicznego od bloków  do posesji Pani Smoczyk w
Magnuszewicach,

- wyjaśnienie sprawy  użytkowania gruntów rolnych w Magnuszewicach  będących
własnością Agencji Rolnej Skarbu Państwa, które leżą odłogiem od 2004 roku.

          Sołtys Marian Żurek proponował aby rachunki za wywóz odpadów sprawdzali
          inkasenci  opłaty za wodę.
          Sołtys Żurek wnioskował o zobowiązanie Rolniczej Spółdzielni Produkcyjnej w
          Kotlinie  do wywozu odpadów komunalnych z  nieruchomości będących ich
          własnością, wymieniając miejscowości: Kotlin i Twardów.
          Mówiąc o melioracji  sołtys powiedział, że wieś Twardów od 17 lat nie należy Spółki i
          przez ten czas  prawie nic nie zrobiono.
          Radny Józef Szymendera zwrócił uwagę na zerwane kable energetyczne przy ul.
          Kochanowskiego.

Radny Skowron wnioskował o wyrównanie równiarką dojazdu do ul. 27 Grudnia  i
ulicy wzdłuż torów kolejowych.
Sołtys Beata Skowrońska wnioskowała o:

- naprawę chodnika przy świetlicy w Sławoszewie,
- naprawę wiaty autobusowej w Sławoszewie.

          Sołtys poruszyła temat niskiego ciśnienia wody  w Sławoszewie.
          Radny Józefiak pytał - czy można odnowić politykę badania gleby pod względem
          zasobności  gleby.  Bez badania  gleby  rolnik nie otrzyma dotacji.

Sołtys Maria Łuczak wnioskowała o:
- odmalowanie wiaty autobusowej przy Szkole w Magnuszewicach,
- naprawienie rowu przy sklepie w Magnuszewicach - droga Wyszki-Góry,

         Sołtys Mieczysław Stefaniak wnioskował o:
- naprawienie wiaty autobusowej na przystanku Wyszki-Twardów,
- naprawienie drogi w Wyszkach  przez którą przechodzi kolektor ściekowy,
- naprawienie drogi w Wyszkach  na skrzyżowaniu drogi nr 11 z drogą w kierunku

Magnuszewic,
- zamontowanie kratki ściekowej  na drodze przy posesji Krysztofiaka w

Wyszkach.
         Przewodniczący Rady wnioskował o ustawienie znaku zakazu  zatrzymywania się i
         postoju  na ul. Rymarkiewicza, na odcinku od ul. Poznańskiej  do ul. Kpt. Sobczaka.

   ad.13 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych złożone na poprzedniej
              sesji.

                 Odpowiedzi udzielił Wójt informując, że interpelacje dotyczące dróg
wysłano  do Zarządu Dróg Powiatowych w Jarocinie i w Pleszewie.
Równiarka na drogi będzie w najbliższym czasie.

         Wycinanie drzew i obcinanie drzew trwa.
         Odnośnie wniosków zgłoszonych w dniu dzisiejszym Wójt  odpowiedział:

- samochody - tiry nie powinny jeździć  ulicami: Kochanowskiego, Dworcową i
ulicami  na osiedlu,

- nawierzchnia ul. Cichej, drogi przy torach kolejowych i  ul. 27 Grudnia  zostanie
wyrównana równiarką,

- droga Słupia - Jarocin potrzebna jest mieszkańcom gminy Kotlin,
- do tematu melioracji należy usiąść,
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- do tej pory nie było sygnałów o trudnościach przy odbiorze nieczystości na

oczyszczalni ścieków,
- o wyjaśnienie sprawy gruntów leżących odłogiem Gmina zwróci się do Agencji

Nieruchomości Rolnych,
- odcinek  drogi nieoświetlony w Magnuszewicach to odcinek gdzie nie ma

zabudowy. Radny Szczepan Szymczak wnioskował o oświetlenie uliczne chociaż
na zakręcie  na tej drodze.

- śmieci przy budynkach  Rolniczej Spółdzielni Produkcyjnej usunąć muszą osoby
tam zamieszkujące, śmieci w gminie nie będą wcześniej zbierane jak w miesiącu
maju gdy będą zatrudnieni pracownicy na robotach interwencyjnych,

- jeżeli Stacja Chemiczno-Rolnicza w Poznaniu zaproponuje badanie gleby za
dopłatą, to temat zostanie rozpatrzony,

- przystanki autobusowe będą pomalowane, z tym, że Wójt zastanawiał się czy
będzie to na 1  czy na 2dni,

- studzienka dodatkowa na drodze przy posesji Krysztofiaka w Wyszkach zostanie
wybudowana,

- nad przebudową rowu przy sklepie w Magnuszewicach należy zastanowić się czy
jest sens to robić, bowiem w przyszłości planuje się budowę drogi
Magnuszewice- Wyszki Góry i rów ten znajdzie się w zakresie budowy,

- płyty szklane na uzupełnienie brakujących w wiatach autobusowych zostały już
zakupione,

- problem zakorkowania ul. Rymarkiewicza od ul. Poznańskiej do ul. Sobczaka
należy rozwiązać.

Wójt poinformował, że zgłaszane interpelacje i wnioski są realizowane, z tym, że nie
uda się wszystkiego zrobić od sesji do sesji.

 ad.14 Zamknięcie obrad.
                        Dziękując wszystkim  za przybycie Przewodniczący Rady o godz. 1120

            zamknął VI obrady  Rady Gminy w Kotlinie.

               Protokółowała: Paterczyk K.                                 Komisja Rewizyjna

 


